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Beknopt verslag ALV 31 maart 2022   
 
Bijlage 1 ALV 21 september 2023 
 

 

Aanwezig: 
Voorzitter:   Henk Boldewijn 
Notulist:  Jakobine von Dömming 
Bestuur:  Hein van de Water 
Bestuur:  Amrut Sijbolts 
Bestuur :  Wout Nijmijer 
 
Bezoekers ALV: op de lijst 51 personen plus ca. 10 anoniem. 
Naloop en mensen die niet hebben geregistreerd ca. 14 
Totaal ca. 75. 
 
Agenda: 

1. Opening door de voorzitter:  
Henk. 

Welkom en uitleg dat onze laatste vergadering op 2 juli 2019 heeft plaatsgevonden. 
Door Corona en lockdown was er geen mogelijkheid voor onze jaarlijkse ALV. 
Wel is er een on-line buurttafel geweest waar iedereen op kon inloggen. 
 
Henk Boldewijn en het bestuur stellen zichzelf aan de aanwezigen voor. 
Beknopte uitleg over de “Buurtbroedplaats” en de vragenlijsten die bij de ingang liggen.  
Vragen voor de toekomstige gebruikers over wat hun wensen en ideeën zijn. 
Korte uitleg over de “Lentekriebels” op 9 en 24 april. 
 
Excuses voor de missende stukken in de flyer (uitnodiging ALV). 
Worden later in de vergadering nader mondeling toegelicht. 
Agenda wordt goedgekeurd en aangenomen. 

2. 
Notulen 2. Juli 2019 worden goedgekeurd en aangenomen. 

3. 
Jaarverslagen 2019-2020-2021 

Uitleg waarom er geen ALV heeft plaatsgevonden. (corona+lockdown) 
 

Onze bezigheden sinds het aantreden van nieuwe bestuur; 
 

Damsterplein planning en over verkeer, bussen, vergroening. 
5 vergaderingen samen met verkeersdeskundigen over “mobiliteitsvisie” 
-hele buurt wordt 30 kmh zone 
-groen Damsterplein met verkeer aan een kant. 
-lentekriebels 
-buurttafel via internet 
-met gemeente gepraat over buurtbroedplaats St. Jan met gebruik voor 10 jaar. 
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-geen directe financiering voor buurthuis van gemeente. 
-Carex beheerd/huurt van de gemeente en wij weer van Carex. 
-bovenverdieping zijn er 5 wijk gerelateerde bedrijven gevestigd  
-Ype van Gorkum heeft heel actief meegedacht over invulling en subsidie 
-wij willen de ruimtes op de begane grond financieren door verhuur zaal, huiskamer,      
  catering, eten, koken         buurtactiviteiten. 

 
Opmerkingen vragen van de aanwezige leden: 

Forumparkeergarage en Provinciehuis geven veel overlast door gevaarlijke situaties. 
Wanneer wordt het Damsterplein groen gerealiseerd? 
Wens van bewoners om uitnodiging als de volgende vergadering over Damsterplein 
als de plannen wat concreter zijn. 

 
 

4. 
Financiële verslagen Wout geeft een korte toelichting. 
De Kascommissie heeft de verslagen goedgekeurd. 
2019 is mee verhuisd naar 2020  en 2021. 
We geven 20.000 € uit voor keuken en inrichting 
Daarvan krijgen wij een tegemoetkoming van de gemeente van 15.000 €  
de rest financieren wij door eigen vermogen. 
 

5. 
Begroting 2022 
Wij hebben voorgefinancierd voor de inrichting van de zaal zodat we die kunnen verhuren. 
Vraag: 

Waarom twee rechtspersonen Stichting “De Sint Jan” en  Vereniging BOBO   
BOBO dient de belangen van de bewoners 
De Sint Jan is verantwoordelijk voor gebouw en overzicht. 

 
6. 

Statutenwijziging 
Amrut geeft uitleg: 

-de statuten zijn verouderd en hebben een aanpassing nodig 
-iedere wijkbewoner is automatisch lid 
-huishoudelijke taken worden makkelijker veranderbaar door ze uit de statuten te 
halen. 
-zittingsduur bestuur was 1 jaar, gaat naar 3 of 4 jaar. 
-aanpassen statuten 
-alle overbodige zaken gaan naar huishoudelijke taken. 
-wij kunnen ondertussen leden via e-mail informeren. Dat kon toen nog niet. 

 
7. 

Mededelingen: 
Volgende bestuursverkiezingen in het najaar tijdens ALV 
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8.  
Buurtbroedplaats: buurt betrekken bij de activiteiten in de St. Jan 
 

9. 
Rondvraag: 
Verkeer: hoe, wanneer en waar wordt de buurt autoluw? 

Gevaarlijke situaties Niewe St.Janstraat en Kruissingel, 
WA-Scholtenstraat geen voorsorteerplek meer voor fietsen. 

-aandachtspunten in de wijk 
 Vanaf Nieuwe St.Janstraat tot Turfsingel zou autovrij zijn. 
Auto’s staan op blindenstrook en het lijken parkeervakken langs de schepen. 
Er komen geen parkeerbonnen als auto’s hier staan. 

Overlast door de afvalcontainers van de vele restaurants Schuitendiep.’ 
 
Komt er weer een schouw door de wijk? 

Stadsbeheer: melden van losse tegels ect.  
Amrut verteld dat de meeste problemen bekend zijn maar geen uitvoering komt. 

St.Jansbrug heeft geen duidelijk trottoir meer. 
Geen duidelijke aankondiging 30 km in de wijk 

Gevaarlijke afslag voor fietsers naar Kruitlaan,  deels verhoogde stoeptegels. 
 
Actie BOBO: contact opnemen met verkeer 
Maandag 4 april spreekt het bestuur dit aan tijdens overleg met de gemeente. 
Voorstel om met bewoners en verkeers-deskundigen een wandeling te maken 

 
Bericht sturen als bewoners er bij kunnen zijn. 
 
Voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


